
                                                             Zápisnica 
          z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného  
                          dňa 13.9. 2019 v zasadačke OcÚ Čelovce 
 
 
 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny. 
Zapisovateľ: Eva Kiseľaková. 
Overovatelia zápisnice: Andrej Majerník, Ján Majerník 
 
Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu rokovania OZ 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Prerokovanie Rozpočtové opatrenie č. 3/2019 
6. Prerokovanie cenovej ponuky na priekopu okolo  Jána Majerníka – termín realizácie 
7. Prerokovanie Verejné obstarávanie „Amfiteáter“ 
8. Prerokovanie užívania Multifunkčného ihriska  
9. Prerokovanie – Rušenie školských obvodov 
10. Rôzne  
11. Diskusia 
12. Záver 

 
 
K bodu č. 1 
 
Otvorenie    
 
         Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Čelovce  Ján Kožlej. 
Privítal prítomných poslancov v počte 4 s konštatovaním, že zastupiteľstvo je uznášania 
schopné. Na zasadnutí sa zúčastnili poslanci Ján Majerník, Marek Gdovin, Bc. Ján Varga 
a Andrej Majerník. Poslanec Slavomír Nazarej  sa ospravedlnil.         
      
 
 
K bodu č. 2 
 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
         Starosta obce určil za zapisovateľa Evu Kiseľakovú a za overovateľov zápisnice navrhol  
Andreja Majerníka a Jána Majerníka. Obecné zastupiteľstvo s návrhom starostu obce 
súhlasilo jednohlasne.    
 
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0  
 
 
 



 
K bodu č. 3 
 
Schválenie programu rokovania OcZ  
 
        Starosta obce oboznámil poslancov s programom zasadnutia. Návrh na doplnenie 
programu zasadnutia nemal nikto. Program zasadnutia poslanci tak ako bol predložený 
jednohlasne schválili.  
 
Prítomných poslancov: 4  
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0 
                                                                                                              uznesenie č. 15/09/2019 
 
K bodu č. 4 
 
Kontrola plnenia uznesení 
 
Starosta obce predložil overovateľom zápisnice zápisnicu zo zasadnutia OZ, ktoré sa konalo 
dňa 21.6.2019. S obsahom zápisnice sa poslanci mohli oboznámiť na internetovej stránke 
obce Čelovce. Tiež predložil poslancom obecného zastupiteľstva Čelovce podpísané 
uznesenia starostom obce Jánom Kožlejom, ktorých návrh poslanci schválili na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva konaného 21.6.2019 bez výhrad. Konštatoval, že z uznesenia sa plnia 
tak ako boli schválené. 
 
Prítomných poslancov: 4  
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 5 
 
Prerokovanie Rozpočtové opatrenie č. 3/2019 
 
      V tomto bode starosta obce oboznámil poslancov s nutnosťou úpravy rozpočtu a predložil 
im návrh rozpočtového opatrenia č 3/2019. Týmto rozpočtovým opatrením sa navyšujú 
celkové príjmy aj výdavky schváleného rozpočtu. S obsahom rozpočtového opatrenia č. 
3/2019 sa poslanci oboznámili a keďže nemali žiadne otázky starosta obce dal hlasovať. 
Poslanci rozpočtové opatrenie schválili jednohlasne  
 
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0 
 
                                                                                                        uznesenie č. 16/09/2019 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
K bodu č. 6                                                 
 
Prerokovanie cenovej ponuky na priekopu okolo Jána Majerníka – termín realizácie 
 
Starosta obce predložil poslancom OcZ cenovú ponuku na materiál, potrebný na opravu 
priekopy okolo Jána Majerníka. Skonštatoval, že celá oprava bude stáť obec cca 3,000,-€, 
nakoľko len rúry budú stáť okolo 2.500,-€. Poslanci po diskusii súhlasili so sumou potrebnou 
na opravu priekopy. Pána Jána Majerníka poverili, aby zabezpečil kúpu a dodávku rúr 
a starostu obce poverili zabezpečením ostatného materiálu a tiež, aby zabezpečil realizáciu 
opravy priekopy. Na tento účel poslanci schválili výdavok 3.000,- €  
 
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4       proti: 0         zdržal sa: 0 
 
                                                                                                               uznesenie č. 17/09/2019 
K bodu č. 7 
 
 Prerokovanie  Verejné obstarávanie Amfiteáter 
            Starosta obce informoval poslancov že spracovanie ŽoNFP a Verejné obstarávanie na 
stavbu Amfiteáter bude stáť do 1000,-€, ktoré bude robiť firma Mgr. Zuzana Pavlovičová – 
konateľ Enviroprojekt, s.r.o., Volgogradská 9, Prešov a Ing. Karol FÁBRY, Volgogradská 9  
080 01 Prešov 
         Ďalej starosta obce informoval poslancov, že je spracovaná projektová dokumentácia na 
výstavbu Amfiteátra v obci Čelovce, ktorú spracoval a dodal projektant Ing. Cyril Kollár 
z Giraltoviec za sumu 600,-€, a statika ktorú spracoval a dodal Ing. Marek Mojdiš 
z Giraltoviec za sumu 900,-€. Prostredníctvom MAS Šafrán získa obec dotáciu z PPA, vo 
výške 26.600,- € , ktorá je určená na výstavbu vonkajšieho pódia v reáli KD(ZŠ). Poslanci sa 
oboznámili s projektom aj s rozpočtom stavby na sumu 32 000,-€ s DPH. Poslanci nesúhlasili 
s veľkosťou plochy amfiteátra podľa predloženej PD (zdala sa im veľká) a nesúhlasili ani  
s predloženým rozpočtom na uvedenú výstavbu Amfiteátru. Taktiež nesúhlasili, aby obec 
dofinancovala z vlastných prostriedkov sumu cca 6.000,-€, naviac, keď obec môže získať 
z MAS – Šafrán len 26 600,-€ v ŽoNFP. Poslanci navrhli prerobiť projekt na menšie rozmery 
a na cenu rozpočtu do výšky 26 600,-€. Starosta obce sa snažil obhájiť realizáciu výstavby a 
to navýšenie sumy a doplatenie z vlastných  prostriedkov preto, že obec na to doplatenie má 
svoje prostriedky. Výstavba amfiteátra v takejto podobe podľa predloženej PD bude mať  do 
budúcna svoj význam, preto že obec sa rozrastá, pribúdajú  nové domy, pribúdajú občania, 
povedal starosta. Poslanci nesúhlasili a navrhli starostovi aby sprostredkoval stretnutie      
projektanta stavby s poslancami OcZ, ohľadne prejednania úpravy projektu Amfiteátra na 
menšie rozmery, ako aj za nižšiu sumu nákladov na jeho výstavbu. Starosta obce súhlasil, ale 
zároveň upozornil poslancov že táto zmena PD a nové statické posúdenie bude stáť opätovné  
navýšenie na úhradu z rozpočtu obce o sumu min. 1 500,-€ Poslanci s touto sumou súhlasili 
za opätovnú úhradu za prerábanie projektu Amfiteátra. Spoločné stretnutie poslancov 
s projektantom a statikom poslanci predbežne dohodli so starostom na stredu. 18.9.2019, kde 
sa prerokujú možnosti prerobenia PD amfiteátra na menšie rozmery a úprava rozpočtu na 
realizáciu. Presný termín ešte upresní starosta obce telefonicky s projektantom stavby a bude 
informovať poslancov.  
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4       proti: 0         zdržal sa: 0 
                                                                                                     uznesenie č. 18/09/2019                                                              



K bodu č. 8        
 
Prerokovanie užívania multifunkčného ihriska 
 
           Starosta obce predniesol poslancom, že obec má zriadené Multifunkčné ihrisko a s tohto 
dôvodu je potrebné spracovať a schváliť  Prevádzkový poriadok  v súlade so zákonom č. 
355/2007 Z.z. o ochrane, podpore a rozvoji verejného zdravia a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov a vyhlášky č. 525/2007 Z.z. o podrobnostiach o požiadavkách na 
telovýchovno-športové zariadenia.  Poslanci sa vyjadrili, že treba deti nechať hrať sa na      
verejných priestranstvách. Starosta obce argumentoval, že áno ale na multifunkčné ihrisko 
chodia deti do 10 a 15 rokov aj vo večerných hodinách bez dozoru dospelej osoby. Robia tam   
veľký hluk a neporiadok. Pri takomto nekontrolovanom užívaní majetku v správe obci dochádza 
ku poškodzovaniu tohto Multifunkčného zariadenia, potrhané spoje ochrannej siete, vytrhané 
želené tyče na bránkach, ktoré držia bránku aj jej sieťku, rozbitý betónový kôš na odpad 
rozhádzané plastové fľaše. Neprimeraným kopaním lopty, mladších ale aj tých starších 15 a viac 
rokov, prekopuje sa ochranná sieť za bránou a značne sa takýmto spôsobom poškodzuje 
eternitová krytina na hospodárskej budove na susednom pozemku, ktorého vlastníkom je starosta 
obce. Ihrisko sa osvecuje kedy koľ vek, či sú tam 2-3 malé deti čo nemajú ani 10 rokov alebo 
trocha staršie a aj každý deň keď sú na ihrisku. Samí si to osvetlenie zapnú  a ak starosta 
upozorní mládež na ihrisku, hneď dochádza ku nezhodám s rodičmi týchto deti. Preto je potrebné 
prijať pravidlá za akých sa bude uvedený areál a multifunkčné ihrisko využívať v zmysle zákona.        
Poslanci obce vypočuli kritiku starostu pre aktuálne užívanie areálu a multifunkčného ihriska  a   
poverili starostu obce spracovať návrh prevádzkového poriadku a predložiť ho poslancom na 
schválenie na najbližšom zasadnutí OcZ 
 
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4       proti: 0         zdržal sa: 0 
 
                                                                                     uznesenie č. 19/09/2019 
K bodu č. 9 
 
Prerokovanie rušenie školských obvodov 
 
Starosta obce informoval poslancov, že z dôvodu zmeny legislatívy a zákona platného od 1. 
januára 2019 obec nemôže mať uzatvorenú zmluvu o školskom obvode zo všetkými obcami, 
v ktorých deti navštevujú ZŠ, ale iba s jednou a preto bude potrebné schváliť nové VZN 
o zriadení školského obvodu. Z tohto dôvodu bola zaslaná výpoveď Mestu Prešov a je potrebné 
určiť, či bude mať obec Čelovce školský obvod 1-4 ročník s obcou Pušovce a 5-9 ročník s obcou 
Kapušany, alebo bude školský obvod v obci Kapušany pre ročníky 1-9. Poslanci sa uzniesli, že 
obec Čelovce bude mať školský obvod 1-4 ročník v obci Pušovce a 5-9 ročník v obci Kapušany. 
To znamená, že cestovné bude vyplácané len tým žiakom, ktoré budú navštevovať školy v týchto 
obciach. Rodič je oprávnený zapísať svoje dieťa aj do školy mimo školského obvodu , po dohode 
s riaditeľom školy, ale cestovné mu v takom prípade nebude vyplácané. Následne dal starosta 
hlasovať o tomto bode programu. 
 
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4       proti: 0         zdržal sa: 0 
 
                                                                                                               uznesenie č. 20/09/2019 
 



 
 
K bodu č.10  
 
Rôzne  
 
           Starosta obce v toto bode programu oznámil poslancov, že požiadal firmu Energia plus, 
s.r.o., o odborné poradenstvo a konzultačnú činnosť v súvislosti s prípravou žiadosti 
o poskytnutie dotácie  z Environmentálneho fondu na rok 2020 pre obec Čelovce na projekt 
s názvom: 
„Čelovce-vodovod“. Ďalej informoval poslancov, že uvedená firma za tieto služby požaduje 
úhradu 500,-€, bez DPH a s DPH 600,-€, keďže je platcom DPH. Poslanci sumu 600,-€, s 
DPH pre firmu Energia plus, s.r.o., schválili jednohlasne.   
 
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4       proti: 0         zdržal sa: 0 
 
                                                                                                               uznesenie č. 21/09/2019 
 
 
K bodu č. 11 
 
Diskusia. 
 
Diskusia prebiehala ku každému bodu programu. 
 
K bodu č. 12  
 
Záver 
 
     Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za 
účasť na rokovaní a rokovanie OcZ vyhlásil za ukončené. 
 
 
 
Zapisovateľ:                          Eva Kiseľaková                    .......................................... 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:       Andrej Majerník                    ......................................... 
 
 
              
                                               Ján Majerník                          ......................................... 
 
 
 
                                                                                  .................................... 
                                                                                                            Ján Kožlej 
       starosta obce 



 
                                       Obecné zastupiteľstvo v Čelovciach  
 
  
                                               Závery z rokovania   
                     Obecného zastupiteľstva obce Čelovce dňa 13 .09.2019  
 
  
Obecné zastupiteľstvo Čelovce schválilo:  
Program rokovania zasadnutia OcZ tak ako bol predložený.  
 
  
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0                uznesenie č. 15/09/2019  
 
  
  
Obecné zastupiteľstvo Čelovce prijalo nasledovné uznesenia:  
 
 
                                            uznesenie č. 16/09/2019  
 
  
Obecné zastupiteľstvo Čelovce:  
 
A. schvaľuje, Rozpočtové opatrenie č. 3/2019, jednohlasne bez výhrad. 
 
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0 
 
 
                                               uznesenie č. 17/09/2019  
 
Obecné zastupiteľstvo Čelovce:  
 
A. schvaľuje, sumu 3000,-€, za materiál, potrebný na opravu priekopy okolo Jána Majerníka 
ml. 
  
 
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
                                              uznesenie č. 18/09/2019  
 
Obecné zastupiteľstvo Čelovce: 
 
A. schvaľuje, sumu 1000,-€, za spracovanie ŽoNFP a Verejné obstarávanie na stavbu 
Amfiteáter  ktoré bude robiť firma Mgr. Zuzana Pavlovičová – konateľ Enviroprojekt, s.r.o., 
Volgogradská 9, Prešov a Ing. Karol FÁBRY, Volgogradská 9  
080 01 Prešov 
B.  schvaľuje, sumu spolu 1 500,-€, pre projektanta za prerobenie opravu PD a Rozpočtu 
a statika za nové vypracovanie Statiky  na stavbu: „ AMFITEÁTER V OBCI ČELOVCE“   
 
 
 Prítomných poslancov: 4 
 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0  
 
 
 
                                                   uznesenie č. 19/09/2019  
 
Obecné zastupiteľstvo Čelovce: 
 
A. poveruje, starostu obce spracovať návrh Prevádzkového poriadku v zmysle zákona 
a predložiť ho poslancom na schválenie na najbližšom zasadnutí OcZ 
 
 
Prítomných poslancov: 4 
 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0  
 
 
 
 
 
                                                      uznesenie č. 20/09/2019  
 
Obecné zastupiteľstvo Čelovce: 
 
A. schvaľuje, pre obec Čelovce  školský obvod 1-4 ročník v obci Pušovce a 5-9 ročník v obci 
Kapušany , kde žiaci z obce Čelovce budú plniť povinnú školskú dochádzku v zmysle zákona 
platného od 1.januára 2019. 
 
 
Prítomných poslancov: 4 
 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0  
 
 



 
 
 
 
 
 
 
                                                      uznesenie č. 21/09/2019  
 
Obecné zastupiteľstvo Čelovce: 
 
A. schvaľuje, sumu 600,-€,s DPH pre firmu Energia plus, s.r.o., za odborné poradenstvo 
a konzultačnú činnosť v súvislosti s prípravou žiadosti o poskytnutie dotácie  
z Environmentálneho fondu na rok 2020 pre obec Čelovce na projekt s názvom: 
„Čelovce-vodovod“, jednohlasne.   
 
 
Prítomných poslancov: 4 
 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Čelovciach dňa 13.9.2019                                                       Ján Kožlej 
                                                                                                   starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


